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ZAPISNIK 
SA 39. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
39. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 14. studenoga 2017. s početkom u 18:00 

sati u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Siniša Maroević, član VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 

 Marina Stamenković, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 - 
      Usvajanje zapisnika sa 38. sjednice: 

 Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 

1. Usvajanje obrađenih Prijedloga komunalnih prioriteta za 2018. godinu 
2. Primljeni/poslani dopisi 
3. Tekuća komunalna problematika 
4. Programske aktivnosti: kazališna predstava „Lucijina priča“ i Doček Djeda Božićnjaka 
5. Razno 
6. Rebalans za 2017. godinu 

 
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac, Gordana Šopić, predložila je Vijeću da se u 
dnevni red uvrsti točka 6. Rebalans za 2017. godinu 
 

Dnevni red i navedeni  prijedlog je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
                                    



                   
AD 1.1.  
Vijeće MO Brajda-Dolac razmatralo je obrađene komunalne prioritete za 2018., te je nakon 
kraće rasprave donijelo slijedeći: 
  
Zaključak:  
 Vijeće MO Brajda-Dolac  jednoglasno  je usvojilo slijedeće komunalne prioritete 
za 2018. godinu, u ukupnom odobrenom iznosu od  217.000,00 kn: 

 

1. Postava usporivača prometa u Ulici Ivana Dežmana kod kućnih brojeva 6 do10 - 

           5.000,00 kn 

2. Postava ploče sa zabranom ulaska pasa i uređenje zelene površine u Parku-
labirint u Ulici Pomerio između kućnih brojeva 1 do 3 – 12.000,00 kn 

3. Uređenje zelene površine u  Ulici Ivana Filipovića preko puta kućnog broja 15 –

22.000,00  kn 

4. Sanacija oštećenog nogostupa u Ulici Alessandra Manzonia kod kućnog broja 
1A – 30.000,00 kn 

5. Sanacija oštećenog kolnika u Ulici Ivana Filipovića kod kućnog broja 13 –  

25.000,00 kn 

6. Sanacija oštećenog kolnika u Ulici Ivana Filipovića kod kućnog broja 2 – 

15.000,00 kn 

7. Sanacija oštećenog nogostupa u Ulici Uski prolaz – 40.000,00 kn 

8. Sanacija nogostupa u Ulici Ive Marinkovića kod kućnog broja  2 – 30.000,00 kn 

9. Orezivanje stabala uz zid Ekonomske škole Mije Mirkovića do Ulice Ivana 

Filipovića – 38.000,00 kn 

 
Obzirom da je za MO Brajda-Dolac, ostalo neraspoređeno 38.000,00 kn, Vijeće MO je u 

dogovoru sa gđom. Ivanom Parac, iz OGU za komunalni sustav, Direkcije zajedničke 

komunalne djelatnosti, usvojilo prijedlog pod točkom 9. - Orezivanje stabala uz zid 

Ekonomske škole Mije Mirkovića do Ulice Ivana Filipovića.  

 
AD 2.1.  
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail i dopis Rijeka prometa d.d., Predmet: 
Popravak zaštitnih metalnih stupića. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni e-mail i dopis. 
 

AD 2.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail Mladena Mihovilovića,  Predmet: Zaštitni 
metalni stupići u Ulici I.Marinkovića, očitovanje Rijeka prometa d.d., u kojem obavještava  da 
su stupići u navedenoj ulici postavljeni.  
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni e-mail. 
 
AD 2.3. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail Direkcije za komunalno 
redarstvo,Predmet: rasklimana stepenica u Ulici Dolac 13. 
Zaključak: 

Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni e-mail 
 

 
 
 



AD 2.4. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcije 
zajedničke komunalne djelatnosti,  Predmet: Uređenje pješačke komunikacije – Prvoga maja 
26. 
Zaključak: 

Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni dopis i donijelo je 
jednoglasno odluku da se navedeni zahvat ima u vidu kod predlaganja 
komunalnih prioriteta za 2019. godinu, također će se zahvat uvrstiti u slučaju 
preraspodjele neutrošenih sredstava. 
 

 
 
AD 2.5. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo na znanje, slijedeće poslane dopise: 

 PGŽ Upravni odgoj za obrazovanje  – Predmet: Zahtjev za hitnom intervencijom 

 OGU za kom.sustav, Direkcija zajd.kom.djel. – Predmet:sanacija zida i 
uklanjanje stabla 

 Rijeka promet d.d. – Predmet: Zamolba za postavljanje drugog prometnog 
znaka u Ulici Alessanda Manzonia u pravcu Ulice 1. maja i lijevo za Ulicu 
Viktora Cara Emina (HEP) 

 OGU za kom.sustav, Diekcija zajd.kom.djel. – Predmet: Molba za izgradnju 
prilaznog puta zgradi na adresi: Prvoga maja 26, Rijeka 

 OGU za kom.sustav, Diekcija zajd.kom.djel. – Predmet: Molba za uređenje 
stabla na javnoj gradskoj površini u unutrašenjem dvorištu-parkiralištu  

 OGU za kom.sustav, Diekcija zajd.kom.djel. – Predmet: Molba za uklanjanje 
stabla 

 Rijeka promet d.d. – Predmet: Zamolba za učvršćivanje stupića – Kešimirova 14 

 Rijeka promet d.d. – Predmet: Zamolba za postavljanje stupića – Beli Kamik 11 

 OGU za kom.sustav, Direkcija za komunalno redarstvo – e-mail Predmet: 
rasklimana stepenica u Ulici Dolac 13 

 Rijeka promet d.d. – e-mail Predmet: Zamolba za postavljanje stupića – 
Krešimirova 14 

 
 
 
AD 3.1. 
Predsjednica Vijeća MO, Gordana Šopić obavijestila je  Vijeće MO o slijedećem: 
 

- porušena dva stupića u Ulici Studenska 6 
- porušen prometni znak  u Ulici Ivana Pavla II 

 
Zaključak: 

Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je znanje navedeno i donijelo je jednoglasno 
odluku da se o navedenom obavijesti Rijeka promet d.d.  
 

 
 
AD 3.2. 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO da je poslala e-mail Direkciji za 
komunalno redarstvo, fotografiju rupe oko šahte u Ulici Ivana Filipovića u blizini Doma 
zdravlja, sa zamolbom da se ista sanira u što kraćem roku. 
Zaključak: 

Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je znanje obavijest Tajnice MO.  
 



AD 4.1. 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o predstavi „Lucijina priča“ i plakatu Ri Teatra, te je 
donijelo jednoglasno  
Zaključak: 

Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se predloži Ri Teatru 
da se na plakatu napiše slijedeće: 

- datum, vrijeme i mjesto održavanja predstave (01.12.2017. u 19:00 sati, Kulturni 
centar Kalvarija, Kalvarija ul.8) 

-  predstava u Organizaciji Vijeća MO Brajda-Dolac 
-  ulaz slobodan 

 
Tajnica MO će obavijest (poziv)  građanima o predstavi  „Lucijina priča“,  postaviti na 
WEB stranicama MO Brajda-Dolac, oglasnoj ploči MO,  poslati u Novi List i  Radio 
Rijeku.  
 
AD 4.2.       
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o Dočeku Djeda Božićnjaka. Tajnica MO  obavijestila 
je Vijeće da je u Gradskom kazalištu lutaka,  predstava za djecu i dolazak Djeda Božićnjaka 
koji bi podijelio slatke poklon paketiće, iznosi sve ukupno 3.000,00 kn. 
Vijeće MO mora predložiti datum i vrijeme održavanja predstave, kako bi se na vrijeme 
rezerviralo navedeno. 
Vijeće MO je suglasno da se Predstava i podjela paketića održi u Gradskom kazalištu lutaka 
i predložilo je datume od 13. do 15. prosinca 2017. god. u vremenu od 17:00 do 18:00 sati. 
Vijeće MO predlaže da Tajnica MO  uputi zamolbu Brodokomercu d.d. za dostavu ponuda 
slatkih poklon paketića. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se ove godine Doček  
    Djeda Božićnjaka održi u Gradskom kazalištu lutaka, Rijeka, Blaža Polića 6  

 Tajnica MO će o odluci Vijeća MO, predloženim datumima i vremenu  obavijestiti  
Gradsko kazalište lutaka Rijeka. 

 uputiti zamolbu Brodokomercu d.d. za dostavu više ponuda za poklon slatkih 
paketića. 

 napraviti plakate, obavijest građanima da prijave svoju djecu, te će isti postaviti 
na WEB stranicama MO Brajda-Dolac, poslati obavijest u  Novi List i Radio 
Rijeku, postaviti plakate u Dječje vrtiće „Delfin“ i „Mima“ .  

 
                       
Ad 5.1.   
Tajnica MO obavijestila  je Vijeće MO o primjedbama i Zapisniku,  Povjerenstva za ocjenu 
programskih aktivnosti mjesnih odbora na području Grada Rijeke,  održanog dana 30. 
listopada 2017.godine. Vijeće MO je upoznato da se ispravak mora napraviti prema uputama 
Povjerenstva. Primjedbe se odnose na program Dani MO i na program Djed Božićnjak za 
2018. godinu. 
Vijećnik Siniša Maroević predlaže da se u programu Djed Božićnjak – mijenja u opisu 
programa kod „Udruge Srce“, slijedeće:  
Vijeće MO  organizirat će sa „Udrugom Srce“ radionicu na kojoj će se izrađivati ukrasi za bor 
i adventski aranžmani. 
Nakon kraće rasprave Vijeće MO donosi jednoglasno 
Zaključak: 

Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je znanje navedeno i donijelo je jednoglasno 
odluku da se izmjena napravi samo za Program  Djed Božićnjak, te je suglasno 
sa prijedlogom Vijećnika MO, Siniše Maroevića. 

 
 
 



 
Ad 6.1.    
Vijeće MO raspravljalo je o rebalansu za 2017. godinu,  te je nakon kraće rasprave donijelo 
jednoglasno  
Zaključak: 
Vijeće MO jednoglasno usvaja Rebalans za 2017. godinu i to kako slijedi. 
Unutar programske aktivnosti Kulture izvršit će se  povećanje planiranih pozicija 

Financijskog plana MO Brajda-Dolac za 2017. godinu, odnosno da se prihvati 

povećanje rebalansa Financijskog plana MO Brajda-Dolac za 2017. godinu. 

Dodatna sredstva u iznosu od 3.000,00 kuna ostvarena od dobivenih sredstava za 

programe kulture temeljem usvajanja Proračuna Grada Rijeke i prihvaćenog 

amandmana,  preusmjeravaju se na realizaciju programske aktivnosti iz kulture 

„Lucijina priča“. Sredstva u iznosu od 3.000,00 kn na poziciji PRO1600 – Ostale 

usluge, iskoristit će se za izvođenje edukativne kazališne predstave „Lucijina priča“ u 

izvedbi RI-teatra. 

Slijedom navedenog rebalansom financijskog plana napravljena je sljedeća izmjena 

pozicija: 

 pozicija PRO1600 (Ostale usluge) uvećava se u iznosu od 3.000,00 kuna 

Ukupna vrijednost programske aktivnosti Kulture iznosi 3.000,00 kuna, te će za 

navedeni iznos biti uvećan i ukupni FP MO Brajda Dolac za 2017. godinu 

Ukupna vrijednost aktivnosti  Dana MO smanjuje za 3.000,00 kn u korist podmirenja 

neplaćenog računa iz 2016. godine  na iznos od 3.000,00 kn.  

Slijedom navedenog rebalansom financijskog plana napravljena je sljedeća izmjena 

pozicija: 

 pozicija PRO1600 (Ostale usluge) uvećava se u iznosu od 3.000,00 kn 

 pozicija PRO0955 (osobne i intelektualne usluge) smanjuje se za 2.600,00 kn 

 pozicija PRO0956 (Ostale usluge) uvećava se u iznosu od 800,00 kn 

 pozicija PRO0957 (Reprezentacija) smanjuje se za 1.200,00 kn 
 

Ukupna vrijednost cjelokupnog Financijskog plana Mjesnog odbora Brajda-Dolac za 

2017. godinu uvećava  se  u iznosu od 3.000,00 kuna.  

. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20 h. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od  pet (5) stranica. 
 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
            Marina Stamenković Gordana Šopić 

 


